
SPOTKANIE Z PREZESAMI KÓŁ PZW W GORZOWIE WLKP.

W dniu 19 października 2024r. w Zaje?dzie „ U Anki” Graby w ?ukominie k/Krzeszyc odby?o si?
spotkanie Prezesów Kó? PZW Gorzów Wlkp.

Prezes Okr?gu PZW w Gorzowie Wlkp. Jan W?odarczak przywita? wszystkich przyby?ych dzia?aczy kó?.
Podczas uroczystego otwarcia posiedzenia, wr?czy? odznaczenia zas?u?onym prezesom Kó? PZW.
Nast?pnie  przedstawi? zebranym informacj? odno?nie dzia?a? prowadzonych na ró?nych szczeblach
Polskiego Zwi?zku W?dkarskiego podsumowuj?c mijaj?cy 2024 r.  W dalszej cz??ci spotkania poprosi? o
zabranie g?osu osoby funkcyjne, aby szerzej omówi?y swoj? dzia?alno??. Skarbnik Zarz?du Okr?gu kol.
Andrzej Siódmak przedstawi? zebranym sytuacj? finansow? Okr?gu, zmiany w wysoko?ci sk?adek
cz?onkowskich i cz?onkowsko okr?gowych na 2025 r.  Wiceprezes ds. Zagospodarowania Wód kol.
W?odzimierz Tyczewski podsumowa? prac? dzia?u zagospodarowania wód oraz zapozna? zebranych z
gospodark? w?dkarsk?. Nast?pnie przekaza? g?os z-cy dyrektora oraz kierownikowi dzia?u GRW kol.
Piotrowi Tomkowiakowi, który przedstawi? informacj? dotycz?c? przeprowadzanych oraz planowanych
zarybie?, sytuacj? dotycz?c? dost?pno?ci narybku, a tak?e stanu dzier?aw wód. Informacj? odno?nie
prowadzonych dzia?a? przeciw k?usownictwu przedstawi? Wiceprezes ds. Ochrony Wód kol. Ryszard
Stachowiak. Sekretarz Zarz?du kol. Halina Ma?ecka poinformowa?a Prezesów Kó? o dzia?alno?ci
organizacyjnej Okr?gu. Po wyst?pieniu Sekretarza g?os zabra?a Przewodnicz?ca Komisji ds. M?odzie?y
kol. El?bieta Kasperkiewicz, która podsumowa?a tegoroczne zawody sportowe oraz przekaza?a informacj?
z pracy Okr?gowego Kapitanatu Sportowego. Podzi?kowa?a delegatom Kó? za wspó?prac? oraz
G?ównemu S?dziemu kol. Wies?awowi Hejdukowi, który czuwa? nad prawid?owym przebiegiem zawodów
okr?gowych. Przewodnicz?cy Okr?gowego S?du Kole?e?skiego, Przewodnicz?cy Okr?gowej Komisji
Odznak oraz Przewodnicz?cy Kolegium S?dziowskiego kol. Wies?aw Hejduk przedstawi? dzia?alno??
poszczególnych komisji. Przewodnicz?cy Okr?gowej Komisji Rewizyjnej kol. Jerzy Helicki oraz Rzecznik
Dyscyplinarny kol. Jerzy Nowakowski – opowiedzieli o swojej dzia?alno?ci w roku 2024. Po zako?czonych
wyst?pieniach oraz po krótkiej przerwie rozpocz?to dyskusj?, w której przedstawiciele Kó? zg?aszali
nurtuj?ce ich problemy.  Po wyczerpaniu tematów Prezes Zarz?du Okr?gu podzi?kowa? wszystkim za
przybycie i zaprosi? na kolejne spotkanie w przysz?ym roku.  
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